
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 14. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 24. 4. 2019

od 14:30 hodin v kulturním domě Plzeňka

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní
Ing. Irena Mastná, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, mistostarosta

Mgr. Eva Chlumská, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Předsedající: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Ing. Michal Mišina, místostarosta

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo

bodu

l.

2.

3.

Bod

Komentář

Zahájení

Schůzi rady města zahájila v 14, 15 hod a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.

Omluvila nepřítomnou Mgr. Chlumskou, která se z pracovních důvodů nemohla dostavit.
Ověřovatelem stanovila Ing. Mišinu.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Připomínky k zápisu z 13. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

205/14/RM/2019 Program schůze rady města
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I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 24. 4. 2019.

RNDr. Chalupová předložila radě města návrh programu jednání.
Radní s návrhem souhlasili.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

206/14/RM/2019 Návrh Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 na rok 2019 - doplnění

I. Rada města souhlasí

s doplněním změn do návrhu Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 na rok 2019

II. Rada města doporučuje

doporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit návrh Rozpočtového opatření města Beroun

č. 2 na rok 2019 po zapracování předložených změn .

RNDr. Chalupová předložila radě města návrhy změny, které vyplynuly z pracovní porady
zastupitelů v návrhu Rozpočtového opatření města Beroun č. 2 na rok 2019.
lna. Mišina popsal změny v položkách 31/5 MS Drašarova - Komunitnf centrum - přestavba přízemí
a 31/15 2. ZŠ Preislerova - rekonstrukce vzduchotechniky, kdy došlo k převodu finančních
prostředků z kapitálových výdajů do běžných výdajů.
Mař. Tomčo informoval o přesunu finančních prostředků z kapitálových výdajů 34 - Tělovýchova a

zájmová činnost, řádku 34/1 do běžných výdajů. Jedná se o částku určenou k zajištění sportovní
akce Bikemaraton 2019.

RNDr. Chalupová uvedla, že město Beroun by chtělo obnovovat tradiční akce, mezi něž
Bikemaraton určitě patří.

Předkladatel: Ing. Marcela Maršíková

Zpracovatel: Ing. Marcela Maršíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

207/14/RM/2019 Zřízení Osadního výboru Zdejcina

I. Rada města doporučuje

zastupitelstvu města zřídit Osadní výbor Zdejcina pro část města Beroun-Zdejcina, s účinnosti
od schválení zastupitelstvem a určit počet jeho členů na 7.

II. Rada města navrhuje
zastupitelstvu města zvolit:

l. předsedou osadního výboru Bohumila Fenzela, mw^i. MĚĚÍÍ 1111111 llilllll lillllll

2. místopředsedou osadního výboru Milana Špicara,
3. členem osadního výboru Jiřího Vysloužila, i;|||;||||| |

4. členem osadního výboru Kamila Douděru, !||||||||

5. členem osadního výboru Milana Šoleho, |||:|||Í||| w

6. členem osadního výboru Františka Herce, |;||||||||
7. členkou osadního výboru Martinu Vincencovou|||
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RNDr. Chalupová na zasedání zastupitelstva města dne 20. 2. 2019 vyzvala zástupce části města
Beroun - Zdejcina k podání návrhu na zřízení osadního výboru. Následně byly doručeny dva návrhy
od dvou nezávislých uskupení. Paní starostka vyzvala obě uskupení k předložení jednoho
společného návrhu na zřízení Osadního výboru Zdejcina. Výsledkem bylo stažení obou návrhů
předložení jednoho společného návrhu.

RNDr. Chalupová doplnila, že v žádosti je návrh zřídit osadní výbor v počtu 7 členů.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

208/14/RM/2019 Partnerské město Brzeg - pozvání

I. Rada města souhlasí

s účasti navržených osob na akci "Dny Brzegského převorství" v uvedeném složení.

Tajemník úřadu lna. Chalupecký předložil radě města návrh delegace města Beroun na akci "Dny
Brzegského převorství", která se uskuteční v termínu od 30. 4. do 3. 5. 2019 v partnerském městě
Brzeg. Na tuto akci obdržela starostka RNDr. Chalupová pozvání od starosty města Brzeg. Po
projednání ve vedení města bylo navrženo, aby město Beroun reprezentovat místostarosta Mgr.
Tomčo a předsedkyně komise pro kulturu a kulturnf dotace paní Kuhar Daňhelová.
Mař. Kus navrhl, zda by se akce mohla zúčastnit koordinátorka partnerských vztahů města Beroun
paní Tučkova z důvodu zlepšení spolupráce s městem Brzeg. RNDr. Chalupová uvedla, že paní
Tučkova se z časových důvodů nemůže v tomto termínu akce zúčastnit.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

7. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé místostarosta lna. Mišina informoval, že dne 26. 4. 2019 proběhne otevírání obálek
na výběr zhotovitele díla veřejné zakázky "Stavební úpravy venkovního koupaliště v Berouně na
Velkém sídlišti". Uvedl, že z časových důvodů se bude společnost ACCON managers & partners,
s. r.o., která tuto zakázku administruje, snažit připravit volný návrh do jednání rady města na 29. 4.
2019.

RNDr. Chalupová informovala radu města, že se spolu s místostarostou Ing. Mišinou zúčastnili
vyhlášení soutěže Historické město roku 2018 na Pražském hradě. Vyjádřila názor, že by se město
Beroun mohlo soutěže opět zúčastnit. Připomněla, že se Beroun stal Historickým městem roku
2009, a doporučuje tuto skutečnost využívat k propagaci města (např. na oficiálních dopisních
papírech města). lna. Mišina podotkl, že v soutěži se klade velký důraz na to, jak se města starají o
své památky.

Místostarosta Mař. Tomčo informoval o schůzce Spolku sv. Ludmila 1100 let, které se tento týden
zúčastnil. Uvedl, že při příležitosti 1100 let od mučednické smrti sv. Ludmily byl na návštěvu České
republiky pozván i papež František.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:
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8. Závěr

Po projednání všech

Předkladatel: RNDr.

bodfi

Soňa

jednání ukončila RNDr.

Chalupová, starostka

Chalupová schůzi rady

Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se:

Výsledek hlasování:

města v 14. 50 hod.

Nehlasovalo:

Ing. Michal Mišina

mistosta rosta

RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Ing. Michal Mišina
místostarosta
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